
Protokół Nr 24/21
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 23 marca 2021 roku
Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 
w godz. od 902 do 1131

1. Sprawy regulaminowe
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
wszystkich uczestniczących w obradach i stwierdził, że jest quorum umożliwiające 
Komisji podejmowanie prawomocnych postanowień.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji:
1. Bożena Hołowienko
2. Ryszard Kruk
3. Wojciech Lewenstam
4. Anna Mrowińska
5. Anna Rożek
6. Piotr Skowroński
(Lista obecności na posiedzeniu stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
Następnie przedstawił porządek obrad zaproponowany w zawiadomieniu i zapytał, czy są
wnioski o zmianę.
(Potwierdzenie zawiadomienia o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad 
stanowi zał. Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza i poddał porządek obrad pod głosowanie.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Zapoznanie się z informacją Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w Słupsku o stanie bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego miasta Słupska 
w 2020 roku

3. Zapoznanie się z informacją o działalności Centrum Integracji Społecznej na terenie 
miasta Słupska.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Wynik głosowania:
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6):
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
Nr 23/21 posiedzenia Komisji z dnia 16 lutego 2021 r., do którego nie zgłoszono uwag.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół Nr 23/21 posiedzenia z 16 lutego 2021 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.



Ad pkt 2. Zapoznanie się z informacją Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Słupsku o stanie bezpieczeństwa sanitarno-
-epidemiologicznego miasta Słupska w 2020 roku

(Ww. informacja, przekazana pismem KONS.9011.1.2021.1 znajduje się w teczce 
BRM.0002.3.2021)
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w     Słupsku Włodzimierz Sławny przedstawił 
ww. informację, w tym o sytuacji epidemiologicznej wybranych chorób zakaźnych oraz 
działaniach w ramach zapobiegawczego i bieżącego nadzoru sanitarnego.
Zwrócił ponadto uwagę na zwiększenie liczby nadzorowanych obiektów o wszystkie 
należące do MSWiA, co wynika ze zmiany ustawy o Państwowej Inspekcji Sanitarnej, oraz
zmianę podległości – od dnia 20 marca 2020 r. PPSSE w Słupsku podlega pod Inspektora 
Wojewódzkiego i Wojewodę Pomorskiego – przypomniał, że do 20 marca Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny podlegał pod Prezydenta i Starostę, a pracownicy pod 
Wojewodę.
Głos w dyskusji nt. liczby przypadków wirusowych zakażeń jelitowych wywołanych 
norowirusami i rotawirusami, liczby zachorowań na posocznicę oraz przyczyny różnicy 
w liczbie zachorowań grypopodobnych i ostrych zakażeń dróg oddechowych w 2019 
i 2020 roku, skutków zmian w podległości PPSSE w Słupsku oraz wniosków wynikających 
z przebiegu pandemii zabrali Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, radna 
Bożena Hołowienko oraz PPIS w Słupsku Włodzimierz Sławny.
P  rzewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że PPIS w Słupsku złożył 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego miasta Słupska w 2020
roku. Podziękował dyrektorowi PPSSE w Słupsku za przygotowanie informacji i udzielenie
odpowiedzi na pytania, a przede wszystkim za wytężoną pracę w tym trudnym okresie. 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku zapoznała się z ww. informa-
cją i przez aklamację przyjęła do wiadomości jej treść.

Ad pkt 3. Zapoznanie się z informacją o działalności Centrum Integracji 
Społecznej na terenie miasta Słupska

(Ww. informacja, przekazana pismem ZiSS-III.8120.10.3.2021 z 15 marca 2021 r. stanowi
zał nr 4 do niniejszego protokołu.)
Kierownik Centrum Integracji Społecznej Monika Zenik-Krupień przedstawiła informację 
w formie prezentacji, w tym omówiła realizowany w CIS program reintegracji społecznej
i program reintegracji zawodowej, w ramach którego prowadzone są warsztaty: 
konserwatorsko-gospodarczy, remontowo-budowlany, konserwatorsko-porządkowy, prac 
twórczych, a także działania realizowane w CIS oraz efekty aktywizacji społecznej 
i zawodowej uczestników.
Nadmieniła, że w prezentacji użyte są zdjęcia uczestników, którzy podpisali zgodę 
na publikację swojego wizerunku.
Następnie przedstawiła siedmioosobową kadrę CIS, omówiła finanse CIS, w tym 
poinformowała o środkach otrzymanych z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach
projektów realizowanych w partnerstwie z MOPR.
Podkreśliła znaczenie nawiązywania dobrych relacji i budowania więzi wśród 
uczestników CIS, a także współpracy z CIS w Ustce i w Rowach. Zwróciła uwagę, 
że to w wyniku współpracy z CIS w Ustce powstał pomysł stworzenia przestrzeni dla 
uczestników, którzy nie mogą odnaleźć się na rynku pracy – dzięki Miastu Słupsk i Miastu 
Ustka powstała Spółdzielnia Drabina, w której pracują w 100% absolwenci CIS w Słupsku 
i w Ustce.
Następnie wymieniła działania realizowane w CIS, omówiła przykłady współpracy 
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z jednostkami samorządowymi oraz poinformowała o możliwości zatrudnienia 
uczestników CIS u pracodawców komercyjnych, po odbyciu kilkumiesięcznego stażu.
Poinformowała także o prowadzonych akcjach społecznych „Wymiana ciepła” - w ramach
której można oddać innym zbędną odzież, oraz „Jadłodzielnia” - społeczna lodówka.
Na zakończenie wystąpienia poinformowała, że dotychczas CIS objęło wsparciem ponad 
220 osób, z czego 87 znalazło zatrudnienie. Dodała, że uczestnicy osiągają dochód 
w postaci świadczenia integracyjnego w wys. 1 040 zł netto, a tym samym nie muszą 
korzystać z pomocy finansowej MOPR.
Głos w dyskusji nt. wyrazów uznania dla kardy CIS, znaczenia działań Centrum oraz 
pracy uczestników; wyróżnienia Stowarzyszenia Horyzont przez Ministerstwo Pracy 
i Polityki Społecznej za tzw. dobre praktyki; przekroju osób wymagających wsparcia, 
które trafiają do CIS, możliwości skorzystania z usług Spółdzielni Drabina, w tym 
współpracy z samorządami Miasta Słupsk i Miasta Ustka; zatrudnienia uczestników CIS; 
prowadzonych akcji społecznych; funkcjonowania Centrum Integracji społecznej 
w czasie pandemii; planów CIS na przyszłość zabrali: radna Anna Mrowińska, Zastępca 
Prezydenta Miasta Marta Makuch, radna Bożena Hołowienko, Przewodniczący Komisji 
Wojciech Lewenstam, Kierownik CIS Monika Zenik-Krupień.
P  rzewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam podziękował Kierownik CIS za przedstawie-
nie informacji i wyczerpujące odpowiedzi, a także – gratulując wyróżnień, złożył życze-
nia dalszej jak najlepiej układającej się pracy i współpracy, także z radnymi. Dodał, 
że gdy to będzie możliwe, Komisja będzie chciała zobaczyć CIS z bliska.

Ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Słupsku 

(druk nr 29/2)
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła projekt uchwały z uza-
sadnieniem.
Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/158/15 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy 
nadawaniu nazw ulicom, placom, drogom wewnętrznym i innym obiektom miejskim 
w Słupsku (druk nr 29/4)

Przedstawiciel inicjatorów projektu uchwały radny Kazimierz Czyż przedstawił projekt
uchwały i uzasadnienie.
Głos w dyskusji zabrała radna Anna Mrowińska

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.

– opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia 
granic ich obwodów (druk nr 29/7)

Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch oraz Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak 
przedstawiły projekt uchwały i uzasadnienie.
Głos w dyskusji nt. zasadności przeanalizowania rejonizacji szkół zabrała radna Bożena 
Hołowienko. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/671/18 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia statutu jednostki 
budżetowej „Zespół Żłobków Miejskich” w Słupsku (druk nr 29/9)

Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch oraz Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych 
Beata Pawlicka przedstawiły projekt uchwały i uzasadnienie.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zaproponował zmianę kolejności opiniowa-
nia projektów uchwał.
Dodał, że jeżeli nie będzie głosów sprzeciwu, poprosi o przedstawienie projektu na dru-
ku 29/15.
Po chwili stwierdził, że nikt z członków Komisji nie zgłasza sprzeciwu i udzielił głosu Dy-
rektor WZiSS.

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  planu  podziału  środków
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań
z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudnianiu  osób
niepełnosprawnych w 2021 roku (druk nr 29/15)

Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt uchwały 
i uzasadnienie.
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Głos w dyskusji nt. wyższej w porównaniu do roku ubiegłego kwoty z PFRON oraz zapro-
ponowanego w projekcie uchwały podziału środków zabrali: Przewodniczący Komisji 
Wojciech Lewenstam, Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch, Dyrektor WZiSS Beata 
Pawlicka. 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg
gminnych (druk nr 29/12)

Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił projekt uchwały.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił uzasadnienie pro-
jektu uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia jednostek
budżetowych pod nazwą: Zarząd Transportu Miejskiego w Słupsku, Zarząd Terenów
Zieleni  Miejskiej  i  Cmentarzy  Komunalnych  w  Słupsku  i  Zarząd  Dróg  Miejskich
w Słupsku oraz nadania nazwy i statutu Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku
(druk nr 29/13)

Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił projekt uchwały.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił uzasadnienie pro-
jektu uchwały.
Głos w dyskusji nt. przewidywanych skutków zmiany w organizacji jednostki zabrał 
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam. Odpowiedzi udzielali Dyrektor ZIM Jaro-
sław Borecki oraz Zastępcy Prezydenta Miasta Marek Goliński i Marta Makuch.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński
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– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały w sprawie  zmiany uchwały  Nr  XXXII/380/16
Rady Miejskiej  w Słupsku  z  dnia  30  listopada 2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy
płatnego parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój
i sposobu ich pobierania (druk nr 29/14)

Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr 
Skowroński
BRAK GŁOSU (1): Anna Rożek

– opinia Komisji  dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2021 rok (druk nr 29/16)

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr 
Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ryszard Kruk

– opinia Komisji  dot. projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2021 rok (druk nr 29/18)

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zapytał, czy sprawa wsparcia finansowego 
w wysokości 50 tys. zł dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku 
w zakresie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego, o którym mowa w projekcie 
uchwały, i prośba o dofinansowanie w kwocie 70 tys. zł, którą Komisja miała omówić 
w punkcie „Sprawy bieżące” łączą się ze sobą.
Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch odpowiedziała, że tak.
Głos w dyskusji nt. różnicy między kwotą wnioskowaną przez KMPSP w Słupsku a kwotą 
uwzględnioną w projekcie uchwały zabrali: Przewodniczący Komisji Wojciech Lewen-
stam, Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch, Zastępca Prezydenta Miasta Marek 
Goliński.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie zaopiniowała pozytywnie ww.  projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński
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Ad pkt 5. Sprawy bieżące.
– wniosek  KMPSP  w  Słupsku  o  dofinansowanie  zakupu  samochodu  ratowniczo-

gaśniczego
(Pismo Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 1 marca 2021 r.,
znak: PT.077.4.2.2021.DK w ww. sprawie stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Lewenstam stwierdził,  że  wniosek  Komendanta
Miejskiego  PSP  w  Słupsku  został  omówiony  podczas  opiniowania  projektu  uchwały
przewidującego wsparcie finansowe w wysokości 50 tys. zł dla Komendy Miejskiej PSP w
Słupsku.

– zaopiniowanie wniosku  Słupskiej Rady Kobiet o nadanie nazwy „Rondo Praw Kobiet”
skrzyżowaniu  o  ruchu  okrężnym  –  rondu,  zlokalizowanemu  u  zbiegu  ulic  Józefa
Piłsudskiego i Witolda Małcużyńskiego

(Ww. pismo znajduje się w teczce BRM.0004.37.2021)
Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił wniosek.
Radna Anna Mrowińska wyraziła zdanie, że wniosek ma błędy formalno-prawne, gdyż 
proponowana nazwa jest niezgodna z przepisami uchwały określającej zasady stosowane
przy nadawaniu nazw ulicom, rondom. Zapytała, czym prawa kobiet zasłużyły się lokal-
nej społeczności, i dlaczego nie miałyby być uhonorowane sufrażystki. Poprosiła o wyja-
śnienie, co oznaczają „prawa kobiet” w przypadku proponowanej nazwy ronda.
Zastępca Prezydenta Marek Goliński stwierdził, że wniosek został złożony zgodnie 
z uchwałą, więc Prezydent Miasta przedłożyła go do zaopiniowania przez co najmniej 
jedną komisję Rady Miejskiej. Po uzyskaniu przynajmniej jednej opinii pozytywnej, prze-
prowadzone zostaną konsultacje społeczne, w których także radni mogą uczestniczyć, 
i przygotowany zostanie projekt uchwały do rozpatrzenia przez Radę Miejską.
Głos w dyskusji na ww. temat zabrali: radna Anna Mrowińska, Zastępca Prezydenta Mar-
ta Makuch, Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk.
Zastępca Prezydenta Marta Makuch powiedziała, że chodzi o upamiętnienie wydarzenia, 
gdy 50% społeczeństwa polskiego otrzymało prawo do głosowania.
Następnie zaprosiła radną do wyrażenia swoich uwag co do nazwy podczas konsultacji 
społecznych.
W dalszej części dyskusji uczestniczyli: radna Anna Mrowińska, Zastępca Prezydenta  
Miasta Marta Makuch, Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. wniosek.
Wynik głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3): Bożena Hołowienko, Anna Rożek, Piotr Skowroński
PRZECIW (1): Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam.

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że porządek obrad został zreali-
zowany. Podziękował obecnym za udział w posiedzeniu i – życząc zdrowia - zamknął je.
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła insp. BRM Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam
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